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PROTOKÓŁ NR XXIII/21 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 24 lutego2021 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach 900  do 1045. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – 

Sekretarz Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Justyna Łochowska-

Kucharek - Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, Pani Teresa 

Stefańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie, Pan 

Paweł Strączyński – Radny Rady Powiatu Włoszczowskiego oraz radni i sołtysi Gminy 

Secemin według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 14. 

Radny nieobecny – Mariusz Krzyżanowski. 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności miedzy sesjami. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie za 2020 rok. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie; 

- uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021-2026; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2021 rok; 

- przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2021 rok; 

- przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu; 

- zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok; 

- zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin na 2021 rok. 

7. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. 

8. Sprawozdanie z pracy stałych komisji Rady Gminy Secemin za 2020 rok. 

9.  Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie XXIII sesji Rady Gminy Secemin. 

 



2 
 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1.   

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Bogdan Wasik otworzył XXIII sesję 

Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników Gminy, sołtysów 

przybyłych na posiedzenie oraz Pana Pawła Strączyńskiego - radnego Rady Powiatu 

Włoszczowskiego. Na podstawie logowań stwierdził, że na sesji jest obecnych  

14 radnych, jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

 

Ad.2.  

W punkcie tym Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany radnym  

i poprosił o jego przegłosowanie. 

„Za” przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 14 radnych obecnych  

na posiedzeniu. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

 

Ad. 3. 

Uwag do protokołu z XXII sesji Rady Gminy nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Ad. 4. 

 W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności w okresie między 

sesjami , a mianowicie: 

- 7.01.2021 r. w Ochotniczej Straży Pożarnej w miejscowości Poręba Spytkowska 

podpisał umowę na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego marki Mercedes Benz 

1019 dla jednostki OSP Psary.  

W tym też dniu wspólnie z pracownikiem gospodarczym Urzędu Gminy – Leszkiem 

Nowakiem dokonali oględzin w miejscowościach Limanowa, Mszana Dolna oraz 

Żywiec oferowanych do sprzedaży pojazdów do zimowego utrzymania dróg. 

Planowany jest zakup takiego pojazdu na potrzeby gminy. Obecnie analizowane są 

oferty, które pojawiają się w mediach na różnego rodzaju portalach.  

- 12.01.2021 r. w Urzędzie Gminy Secemin odbyło się spotkanie z przedstawicielem 

firmy ALFANET, w temacie uregulowania zasad korzystania z łączy internetowych tej 

firmy przez podmioty gminy tj. Urząd Gminy, Szkoła Podstawowa, GOPS, Biblioteka 

Publiczna, w zamian za ulokowanie masztu na budynku Urzędu Gminy oraz zasilanie 

energetyczne tego masztu. Zmiana warunków umowy jest konieczna, gdyż obecna 

umowa jest mało precyzyjna i niekorzystna dla gminy. 

- 14.01.2021 r. w Starostwie Powiatowym we Włoszczowie odbyło się spotkanie  

z przedstawicielami Wydziału Zdrowia Urzędu Wojewódzkiego oraz Narodowego 

Funduszu Zdrowia w Kielcach w temacie pomocy świadczonej przez jednostki OSP  
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w dowozie osób starszych i niepełnosprawnych do punktów szczepień  

w poszczególnych gminach. W spotkaniu uczestniczyli też przedstawiciele jednostek 

OSP z Secemina i Żelisławic. Druhowie z OSP Secemin świadczą usługi dowozowe 

osób starszych i niepełnosprawnych z terenu Gminy Secemin do przychodni  

EURO-MED i PAW-MED. Gmina Secemin podpisała w tym temacie umowę z tą 

jednostką OSP. 

- 21.01.2021 r. Pan Wójt wspólnie z przewodniczącym Rady Gminy – Panem 

Bogdanem Wasikiem odbył spotkanie w Urzędzie Gminy Niegowa z tamtejszym 

Wójtem i Sekretarzem w temacie wymiany poglądów odnośnie priorytetów i możliwości 

inwestycyjnych w naszych gminach, które mają zbliżony potencjał. 

- 26.01.2021 r. odbyło się walne zebranie Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej,  

na którym zostało zaakceptowane i przegłosowane wystąpienie z tego związku Gminy 

Krasocin. Pozostałe pięć gmin z naszego powiatu wyraziło chęć dalszej współpracy  

w ramach tego związku. 

- 27.01.2021 r. w Urzędzie Marszałkowskim w Kielcach wspólnie z Panią Skarbnik – 

Panią Edytą Wójcik, Pan Wójt podpisał umowę na dofinansowanie przez Urząd 

Marszałkowski zakupu samochodu pożarniczego dla OSP Żelisławice. Urząd 

Marszałkowski wsparł ten zakup kwotą 20 tysięcy złotych. 

- 28.01.2021 r. Pan Wójt wspólnie z Przewodniczącym Rady Gminy i inspektorem  

do spraw obywatelskich, bhp i OSP - Panią Magdaleną Marcinkowską oraz kierowcami 

OSP Psary – panem Wojciechem Klimasem i OSP Secemin - Panem Leszkiem 

Nowakiem odebrali w Porębie Spytkowskiej samochód bojowy dla OSP Psary. Biorąc 

pod uwagę parametry techniczne oraz możliwości operacyjne zakupionego 

samochodu marki Mercedes Benz będzie on wsparciem i zwiększy znacząco potencjał 

działań ratowniczo-gaśniczych jednostki OSP Psary. 

- 29.01.2021 r. w miejscowości Siemonia oraz Zendek (obok Pyrzowic) Pan Wójt 

wspólnie  

z Panem Leszkiem Nowakiem oglądali oferowany sprzęt do zimowego utrzymania 

dróg. Stan techniczny oferowanego sprzętu nie był jednak zadowalający. 

- 3.02.2021 r. wspólnie z druhami OSP Żelisławice dokonano odbioru samochodu 

pożarniczego marki MAN dla tej jednostki. Jest to najnowocześniejszy pojazd strażacki 

nie tylko w naszej gminie, ale również w powiecie. Pojazd ten jest zwieńczeniem, nie 

tylko marzeń druhów tej jednostki, ale również ich skutecznych działań, który znacząco 

zwiększy potencjał operacyjno-techniczny jednostek OSP naszej gminy. Pan Wójt 

podziękował Radzie Gminy za przegłosowanie wsparcia finansowego na zakup tego 

supernowoczesnego pojazdu. Podkreślił zaangażowanie i wsparcie posła 

Rzeczpospolitej Polskiej - Pana Bartłomieja Dorywalskiego w pozyskaniu 

dofinansowania na zakup tego pojazdu. Pan Wójt skierował do Pana Posła słowa 

podziękowania w imieniu jednostki OSP Żelisławice oraz całej społeczności Gminy 

Secemin. 

- 5.02.2021 r. odbyło się spotkanie wójtów gmin należących do Lokalnej Grupy 

Działania Region Włoszczowski z dyrektorem Panem Cezarym Huciem, który omówił 

funkcjonowanie tej organizacji oraz plany działania na najbliższy rok. W roku obecnym, 
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w ramach współpracy z LGD planowana jest realizacja w naszej gminie dwóch 

projektów: „Miasteczko ruchu drogowego małej architektury”- na terenie  

obok Przedszkola Publicznego w Seceminie oraz wyremontowanie małej architektury 

otoczenia przy pomniku obok budynku Urzędu Gminy. 

- 9.02.2021 r. w referacie Inwestycji i Gospodarki Komunalnej odbyło się spotkanie  

z projektantem terenu sportowo-rekreacyjnego w Seceminie. Tematem spotkania było 

ustalenie warunków technicznych zasilania energetycznego tego kompleksu oraz jego 

zintegrowanie  

z instalacją fotowoltaiczną. 

- 16.02.2021 r. Pan Wójt wspólnie z pracownikiem Ref. Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej - Panią Edytą Włodarską odbył telekonferencję z przedstawicielami PKP 

Polskie Linie Kolejowe w temacie opłat za korzystanie z działek (parking i chodnik) 

obok peronu PKP w Żelisławicach oraz warunków przejęcia przez Gminę tych działek.  

W tym też dniu, w Urzędzie Gminy Włoszczowa Pan Wójt wspólnie z innymi wójtami  

z terenu powiatu włoszczowskiego spotkał się z przedstawicielami firmy 

DOEKOGROUP w temacie stworzenia tak zwanego Klastra Energetycznego, dzięki 

któremu podmioty z gmin należących do tej grupy będą mogły aplikować o środki 

unijne na dofinansowanie instalacji fotowoltaicznych. 

- 23.02.2021 r. w Urzędzie Gminy Radków Pan Wójt uczestniczył w spotkaniu  

z wójtami Gmin Radków i Moskorzew w temacie uczestnictwa i zaangażowania 

urzędów gmin w program Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Kielcach pn. „Czyste powietrze”. Zdecydowano podpisać 

umowy z WFOŚiGW i utworzyć w Urzędach Gmin stanowisk  

konsultacyjno-doradczych, które będą służyć pomocą beneficjentom programu 

„Czyste powietrze”. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Pan Przewodniczący poinformował, że druhowie z OSP Żelisławice przyjadą w dniu 

dzisiejszym nowym autem pożarniczym pod budynek Urzędu Gminy ok. godziny 1030. 

Ad. 5. 

 W punkcie tym Kierownik GOPS w Seceminie – Pani Teresa Stefańska 

przedstawiła sprawozdanie z działalności GOPS w Seceminie za rok 2020. 

Podkreśliła, że praca GOPS-u w roku 2020 była inna ze względu na pandemię 

spowodowaną wirusem SARS-CoV-2. Pomimo, iż praca w GOPS mogła być 

przekwalifikowana na inny rodzaj np. online, to jednak ośrodek działał i działa 

normalnie, czyli przyjmował petentów w obostrzeniu sanitarnym. Również praca 

terenowa była i jest wykonywana w odpowiednim reżimie sanitarnym. Poinformowała, 

że jest możliwość składania wniosków o świadczenia socjalne tj. 300+, 500 + osobiście 

bądź online. Dodała, iż klientami GOPS jest ok. 12 % mieszkańców gminy. GOPS  

realizuje nowe programy takie jak: „Wspieraj Seniora”, „Czyste powietrze”. Pracownicy 

GOPS starają się spełnić oczekiwania mieszkańców, pomagają wypełniać wnioski. 

W 90 % praca Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Seceminie opiera się  

na dotacjach, które należy rozliczyć, natomiast ponad 8 % to zadania własne gminy, 
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tj. utrzymanie mieszkańców w Domach Pomocy Społecznej, w schroniskach dla osób 

bezdomnych, odpłatność za pobyt dzieci w rodzinach zastępczych. Ponadto 

świadczona jest pomoc w postaci: organizacji prac społeczno-użyteczne, karty Dużej 

Rodziny, stypendiów szkolnych. Zakres działań Ośrodka jest bardzo szeroki. Pani 

Kierownik podziękowała za współpracę mieszkańców z GOPS, że są zgłoszenia  

o potrzebie interwencji, udzielenia pomocy danym osobom. Pani T. Stefańska 

zachęciła do odwiedzania strony internetowej „Rodzina”. Poinformowała, że wpływają 

do niej uwagi ze strony kuratorów sądowych, żeby jednostka GOPS przejęła 

prowadzenie spraw rodzinnych. Pani Kierownik podkreśliła, że w pierwszej kolejności 

sprawy powinny być załatwiane w  rodzinie. Dzieci, wnuki powinni udzielić pomocy,  

a dopiero w ostateczności powinien ingerować Ośrodek Pomocy Społecznej.  

Kończąc swą wypowiedź Pani Kierownik poprosiła o zadawanie pytań. 

Pan B. Wasik odniósł się do zaległości alimentacyjnych. Zapytał, czy dobrze policzył, 

że jest to kwota ok 650 tysięcy zł, a ściągnięto tylko 77 tysięcy.  

Pani Kierownik odpowiedziała, że taka jest kwota zaległości alimentacyjnych i jest  

to problem, który dotyczy jednostek w całym kraju. Podkreśliła, że ściągnięta kwota 

ponad 70 tysięcy w odniesieniu do lat poprzednich to jest sukces, gdyż te zaległości 

jest bardzo trudno wyegzekwować pomimo współpracy z Prokuraturą. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia niniejszego sprawozdania. 

„Za” przyjęciem sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie za 2020 rok głosowali wszyscy radni obecni na posiedzeniu.  

Imienny raport głosowania w załączeniu do protokołu. 

Ad.6. 

 W punkcie tym przystąpiono do rozpatrzenia uchwał ujętych w porządku obrad.  

Jako pierwsza głos zabrała Pani Kierownik GOPS w Seceminie, która wyjaśniła,  

iż podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Seceminie podyktowane jest zmianami ustawowymi. Należy uaktualnić Statut  

do obowiązujących przepisów prawnych, na podstawie których pracuje Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Seceminie.  

Pan Przewodniczący uściślił, że zmiana polega na poszerzeniu podstawy prawnej 

obowiązującego Statutu tej jednostki. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej  

w Seceminie głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 
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Imienny raport glosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXIII/186/21 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Seceminie. 

Ponownie głos zabrała Pani T. Stefańska, która poprosiła o podjęcie uchwały  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026. Poinformowała, że jest 

to kontynuacja Programu, na którym pracuje GOPS i który był realizowany w ostatnich 

latach. Zmiany w Programie dotyczą głównie podstawy prawnej. Program 

Przeciwdziałania Przemocy i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie jest realizowany 

min. przez Gminę, GOPS, Zespoły Interdyscyplinarne, Grupy Robocze i ma na celu 

zapobieganie przemocy w rodzinie oraz wspieranie i ochrona osób pokrzywdzonych, 

ofiar przemocy. Jest to też praca ze sprawcami przemocy, z osobami wobec których 

jest prowadzona procedura „Niebieskiej Karty” Podkreśliła, że bardzo ważne jest, aby 

przekazywać informację o aktach przemocy odpowiednim służbom, żeby nie 

dochodziło do tragedii. 

Pan B. Wasik zaapelował, aby jeżeli dostrzegamy akty przemocy to zgłaszać to 

odpowiednim służbom, aby uniknąć dramatów rodzinnych, o których często się słyszy 

w mediach. Zauważył, że często sąsiedzi wiedzą o przemocy w danej rodzinie i nie 

reagują. Podkreślił, że przemoc bardzo często dotyka osoby starsze i dzieci. 

Przystąpiono do głosowania. 

Za” przyjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata  

2021-2026 głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXIII/187/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2026. 

W dalszej części posiedzenia głos zabrała Pani Skarbnik, która szczegółowo omówiła 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2026. Wyjaśniła, że  

do WPF zostały wprowadzone dwa nowe przedsięwzięcia. Jedno z nich to 

termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Gminie Secemin na łączną 

kwotę 2 819 573,22 zł, z czego limit na 2021 rok to kwota 1 128 054,00 zł. Drugie 

zadanie ponownie wprowadzone do WPF to: rozbudowa infrastruktury sportowej  

i doposażenie bazy dydaktycznej w placówkach oświatowych Gminy Secemin. 

Zadanie to było realizowane w 2020 r., zostały oszczędności po przetargowe w kwocie 

167 815,44 zł, za które zostanie zakupione ogrodzenie działki, na której znajduje się 

szkoła w Żelisławicach, monitoring, oraz tablice interaktywne do szkoły  

w Seceminie.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że do projektu uchwały, który został przesłany radnym 

wprowadzono jeszcze cztery decyzje o zmianie dotacji na łączną kwotę 27 144,00 zł.  
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Pan D. Grzesik pytał o wydatki na termomodernizację budynków użyteczności 

publicznej, jakie budynki objęto tym zadaniem. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który wyjaśnił, że do Urzędu Marszałkowskiego złożony 

został wniosek na termomodernizację kilku remiz OSP, które są własnością gminy 

Secemin (Bichniów, Brzozowa, Wałkonowy Dolne, Czaryż i Kuczków). Z nieoficjalnych 

informacji, które uzyskał wynika, iż wniosek jest wysoko w rankingu, gdyż remizy 

otrzymują więcej punktów niż np. szkoły. W związku z powyższym skompletowano 

dokumentację, złożono wnioski i teraz trwają oczekiwania na decyzję Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

na lata 2021-2026 głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXIII/188/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata  

2021-2026. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła zmiany do budżetu Gminy Secemin na 2021 rok. 

Wprowadzono wydatki na projekt „Rozbudowa infrastruktury sportowej  

i doposażenie bazy dydaktycznej w placówkach oświatowych Gminy Secemin”  

w kwocie 500 000,00 zł, przy czym część tych wydatków została zrealizowana w roku 

2020. Pozostała kwota zostanie zrealizowana w roku bieżącym. Zwiększono dochody 

budżetu gminy o kwotę 20 tysięcy zł, z tytułu zawartej umowy z Urzędem 

Marszałkowskim na dofinansowanie zakupu samochodu strażackiego dla jednostki 

OSP Żelisławice. Do budżetu wprowadzono przedsięwzięcie: „Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej w Gminie Secemin”. Ponadto Gmina otrzymała 

dotację na przeprowadzenie spisu powszechnego ludności, kwotę ostatecznej 

subwencji oświatowej, dotację na realizację Karty Dużej Rodziny. Zwiększono wydatki 

na: rozbudowę kanalizacji w miejscowości Secemin – 40 000,00 zł, na odśnieżanie 

dróg – 20 000,00 zł, remont świetlicy w Krzepinie – 20 000,00 zł oraz 150 000,00 zł  

na zadanie przebudowa pomieszczeń komunalnych, w budynku gdzie mieści się 

Ośrodek Zdrowia w Seceminie, a także 5000,00 zł dotacja na wsparcie zakupu sprzętu 

dla szpitala we Włoszczowie.  

Otrzymano dotację na program „Wspieraj seniora” 8 394,00 zł, a także zmniejszono 

wydatki na GOPS. Wprowadzono do budżetu kwotę 18 900,00 zł na realizację 

Narodowego Programu Szczepień. Środki przeznaczone zostaną na obsługę 

telefonicznego punktu informacyjnego i transport osób do punktów szczepień. 

Pytań do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Secemin na 2021 rok 

głosowało 14 radnych. 
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„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXIII/189/21 w sprawie zmian budżetu gminy Secemin na 2021 rok. 

W dalszej części posiedzenia głos zabrała Pani Justyna Łochowska-Kucharek, 

która odniosła się do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Secemin na 2021 rok. Podkreśliła, że uchwała ta jest rokrocznie podejmowana  

na nowo, po wcześniejszym pozytywnym zaopiniowaniu przez: Powiatową Inspekcję 

Weterynaryjną we Włoszczowie, Towarzystwo Opieki nad Zwierzętami oraz Koło 

Łowieckie. W uchwale są określone kwoty wydatkowane na poszczególne zadania.  

W tym roku zwiększono, w stosunku do roku ubiegłego kwotę na sterylizację i kastrację 

zwierząt, co ma na celu zmniejszenie ilości zwierząt bezdomnych.  

Pan Edmund Nowak poprosił o zajęcie stanowiska, odnośnie opinii Towarzystwa 

Opieki nad Zwierzętami, gdyż według niego jest negatywna. 

Pani Kierownik wyjaśniła, że opinia Towarzystwa jest pozytywna. W piśmie jest 

sugestia, aby zwiększyć środki na sterylizację i dokarmianie wolnożyjących kotów  

tzw. „dzikich kotów”. 

Pani sołtys G. Jarmuda pytała jaka jest kwota dofinansowania przez Gminę sterylizacji 

kota lub psa i jaka jest procedura  pozyskania dofinansowania. 

Pani Kierownik wyjaśniła procedurę składania wniosku o dofinansowanie sterylizacji 

przez Gminę. Powiedziała, że Gmina pokrywa 70 % kosztów zabiegu, a właściciel 

30%. Zabiegi są wykonywane w Gabinecie Weterynaryjnym Pana doktora Chyli  

w Koniecpolu, z którym Gmina podpisała umowę.  

Pan B. Wasik pytał czy dopłaty dotyczą tylko sterylizacji zwierząt przygarniętych, czy 

wszystkich. 

Pani J. Łochowska-Kucharek wyjaśniła, że dotyczy to wszystkich zwierząt, również 

tych „właścicielskich”. Na jednego właściciela przypada jedno dofinansowanie w roku. 

Każdy mieszkaniec może złożyć wniosek i skorzystać z dofinansowania. 

Pan B. Wasik pytał, co ze zwierzętami, które nie mają właściciela.  

Pani Kierownik wyjaśniła, że jeżeli ktoś takie zwierzę przygarnie to jest sporządzana 

umowa adopcyjna i wtedy sterylizacja i szczepienia są pokrywane przez Gminę,  

a następnie omówiła pokrótce procedurę adopcji zwierząt bezdomnych. 

Pan T. Pudło pytał o koszt sterylizacji kota w Gabinecie Weterynaryjnym, z którym 

Gmina podpisała umowę. 

Pani Kierownik odpowiedziała, że ok 150 zł. 

Pan T. Pudło powiedział, iż to dość drogo. 

Pani Kierownik wyjaśniała, iż wykonawca usług został wyłoniony w drodze zapytania 

ofertowego i jego oferta była najtańsza. 
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Pan Wójt odniósł się do słów radnego i poinformował, że prywatnie zlecał sterylizację 

różnym gabinetom weterynaryjnym i według niego punkt w Koniecpolu jest najtańszy. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie powyższej uchwały.  

Za” przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin  

na 2021 rok” głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała  

Nr XXIII/190/21 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Secemin na 2021 rok”.  

W dalszej kolejności przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Secemin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Pani Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej wyjaśniła, iż  

do przesłanego radnym projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu wprowadzona została 

zmiana w paragrafie 2. Zmiana polega na uaktualnieniu parametrów wody przydatnej 

do spożycia. Następnie Pani Kierownik poprosiła o podjęcie w/w uchwały, która 

zostanie wysłana do zaopiniowania do Wód Polskich.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go  

do zaopiniowania organowi regulacyjnemu głosowało 14 radnych. 

Imienny raport z przeprowadzonego glosowania stanowi załącznik do protokołu 

podobnie jak uchwała Nr XXIII/191/21 w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Następnie Pan Łukasz Baran przedstawił uchwałę w sprawie zatwierdzenia planu 

pracy Komisji rewizyjnej na 2021 rok.  

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej  

na 2021 rok głosowało 14 radnych.  

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 
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Imienny raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do protokołu 

podobnie jak uchwała Nr XXIII/192/21 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2021 rok. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi , pytania do planów pracy 

pozostałych komisji stałych Rady Gminy Secemin na 2021 rok. Pytań do przesłanego 

projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Gminy 

Secemin na 2021 rok nie zgłoszono. Wobec powyższego przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy Secemin na 2021 rok głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji  

Rady Gminy Secemin na 2021 rok stanowił załącznik do protokołu podobnie jak 

Uchwała Nr XXIII/193/21 w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy Secemin na 2021 rok. 

Ad.7. 

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił 

sprawozdanie z pracy Komisji za 2020 rok. Radni jednogłośnie zatwierdzili 

sprawozdanie  

z pracy Komisji Rewizyjnej za 2020 rok. 

Imienny raport głosowania w powyższej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.8. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący zapytał, czy wszyscy radni zapoznali się 

ze sprawozdaniami jakie otrzymali w materiałach na sesję i czy mają jakieś uwagi  

w tym temacie.  

Pytań, ani uwag nie zgłoszono i jednogłośnie  przyjęto sprawozdania z pracy stałych 

komisji Rady Gminy Secemin za 2020 rok. 

Imienny raport głosowania w powyższej sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 9. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący poprosił o zajęcie stanowiska w sprawie 

uchwały NR VI/3/2021 Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej z dnia 

26.01.2021 r. zmieniającej Statut Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej. Rada Gminy 

Secemin nie wniosła sprzeciwu do powyższej uchwały. Stanowisko Rady zostanie 

przesłane do Zgromadzenia Związku Gmin Ziemi Włoszczowskiej. 

Imienny raport głosowania w tej sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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W dalszej części posiedzenia głos zabrał Pan Paweł Strączyński – radny Rady 

Powiatu Włoszczowskiego. Zwrócił się do Pana Przewodniczącego, Pana Wójta, Rady 

Gminy i podziękował za zaproszenie na sesję, na którą udało mu się dotrzeć po dość 

długim czasie. Wyjaśnił, że do wizyty na dzisiejszej sesji Rady Gminy Secemin 

zmobilizowała go wizyta Pana Z. Matyśkiewicza na poprzedniej sesji Rady Gminy 

Secemin. Pan radny powiatowy postanowił odnieść się do słów Pana 

Przewodniczącego Rady Powiatu Włoszczowskiego. Podkreślił, iż w kwestii 

sprawowania funkcji radnego powiatowego ma zupełnie inne stanowisko, niż  

Pan Z. Matyśkiewicz. Przede wszystkim na radnego powiatowego, podobnie jak 

Przewodniczący Rady Powiatu, wybrany został przez mieszkańców Gminy Secemin, 

którą reprezentuje i skupia się na jej potrzebach. Zaznaczył, że radni powiatowi, którzy 

zostali wybrani z innych gmin, dbają o swoje gminy.  

Odniósł się do inwestycji przebudowy – modernizacji drogi wojewódzkiej  

Nr 795, biegnącej od Secemina w kierunku Psar. Zaznaczył, że poprzedni Zarząd 

Województwa zabezpieczył środki na ten cel, a obecny Zarząd kontynuuje zadanie,  

co jest bardzo pozytywne. Pochwalił decyzję radnych Gminy Secemin w sprawie 

udzielenia wsparcia na dofinansowanie wykonania dokumentacji inwestycji 

przebudowy odcinka drogi wojewódzkiej Nr 795 w Parach oraz wcześniejszy wykup 

przez Gminę Secemin jednej z działek przy trudnym skrzyżowaniu w tej miejscowości. 

Powiedział, że jego zdaniem jedynym podmiotem, który powinien „chwalić się”  

ze współudziału w tym zadaniu jest samorząd Gminy Secemin, który tą inwestycję 

wojewódzką aprobuje i wspiera. Podkreślił, że przedstawiciele Starostwa 

Powiatowego, którzy się „chlubią” tą inwestycją umieszczając fotorelację z wizytacji tej 

drogi w mediach, nie zapraszając na to spotkanie Pana Wójta, Pana 

Przewodniczącego, zainteresowanych radnych, nie mówią nic o tym że: „Powiat nie 

dołożył do tej inwestycji złotówki”.  

Pan P. Strączyński podkreślił, że stara się pełnić funkcję radnego powiatowego 

aktywnie – składa wnioski, interpelacje. Jednak jego pomysły, nie mają siły przebicia, 

gdyż są w zarodku eliminowane. Uważa, iż między innymi ze względu na to, że nie 

jest członkiem zarządu. Przyznał, że wszystkie inwestycje powiatowe są ważne, ale 

dla niego najważniejsze są te, które realizowane są na terenie Gminy Secemin. 

Odnosząc się do słów Pana Z. Matyśkiewicza na temat głosowania w sprawie przyjęcia 

budżetu Powiatu Włoszczowskiego na 2021 rok, potwierdził, iż nie głosował za jego 

przyjęciem – „wstrzymał się” od głosu. Swoją decyzję uzasadnił tym, iż zaplanowano 

w budżecie powiatowym bardzo mało inwestycji do wykonania na terenie naszej 

gminy, a mianowicie zabezpieczono środki na wykonanie dwóch dokumentacji 

projektowych na remont odcinka drogi powiatowej w Woli Kuczkowskiej oraz remont 

wiaduktu w Ropocicach. Podkreślił, że inwestycja remontu drogi w Woli Kuczkowskiej 

nie została uzgodniona z Gminą Secemin i złożona ją zbyt późno, bo dopiero w trzecim 

roku kadencji. Jego zdaniem nie ma odpowiedniej współpracy między Powiatem 

Włoszczowskim, a naszą gminą. Odniósł się do inwestycji remontu odcinka drogi 

powiatowej biegnącej od Wałkonów Górnych w kierunku Krzepina i do słów  

Pana Z. Matyśkiewicza, ”że Pan Wójt nie chciał dołożyć do remontu odcinka tej drogi”. 

Z jego informacji, wynika, że władze Powiatu wystąpiły zbyt późno z pismem do Wójta 

Gminy Secemin o dofinansowanie tej inwestycji, kiedy to rok budżetowy był już 

praktycznie zamknięty. Pandto Pan Wójt odpowiedział w piśmie, że „znajdą się” na ten 
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cel środki w budżecie Gminy Secemin po rozpoczęciu nowego roku budżetowego,  

a więc nie dał odpowiedzi negatywnej. 

Następnie Pan P. Straczyński omówił proces uzgodnienia inwestycji pomiędzy 

jednostkami samorządowymi. Podkreślił, iż według niego krzywdzące są słowa Pana 

Przewodniczącego Rady Powiatu, że „ Pan Wójt obiecał, a nie dołożył”, gdyż organem 

stanowiącym w Gminie jest Rada Gminy i to ona podejmuje uchwałę o udzieleniu 

pomocy powiatowi. Wójt jest organem wykonawczym. Podkreślił, że Pan Wójt nie 

działa sam. Przypomniał, iż w poprzedniej kadencji powiat wyremontował 5 kilometrów 

dróg powiatowych na terenie Gminy Secemin. W obecnej kadencji, po ponad 2 latach 

urzędowania oddano w użytkowanie 700 metrów wyremontowanych dróg 

powiatowych na terenie Gminy Secemin. Podkreślił, iż radził Panu Z. Matyśkiewiczowi 

i Panu J. Krzyżanowskiemu, aby „walczyli” o to, aby któryś z nich był członkiem 

Zarządu Powiatu, bo to Zarząd decyduje o inwestycjach, które są realizowane  

w poszczególnych gminach. Zdaniem Pana radnego Zarząd Powiatu 

Włoszczowskiego, w obecnym składzie osobowym nie zadba o naszą gminę, lecz  

o gminy, z których pochodzą jego członkowie. Pochwalił działania Zarządu, który 

pozyskał 80 % dofinansowania zadania remontu 700 metrowego odcinka drogi 

powiatowej – odcinek od Wałkonów Górnych do Krzepina. Powiedział, że złożył 

wniosek, aby w budżecie powiatowym na 2021 rok zaplanować środki na remont  

400 metrowego odcinka tej drogi w Krzepinie, aby zamknąć ciąg tej drogi, lecz nie 

został on uwzględniony. Jeszcze raz podkreślił, że bardzo ważna jest współpraca, 

dialog pomiędzy władzami powiatowymi i gminnymi. Odniósł się do słów Pana 

Przewodniczącego Rady Powiatu, który twierdził, że Gmina Secemin nie chce 

dokładać do inwestycji powiatowych, które są realizowane na jej terenie i przypomniał, 

ze w poprzedniej kadencji Gmina Secemin dołożyła ponad 1 milion zł do przebudowy 

drogi powiatowej Secemin-Żelisławice. Powiat Włoszczowski boryka się z przebudową 

wiaduktów, są to milionowe inwestycje, na które Powiatu nie stać. Obecnie Gmina 

Secemin partycypuje w kosztach przebudowy wiaduktu na drodze biegnącej od 

Secemina w Kierunku Bichniowa. Termin ukończenia tej inwestycji zaplanowano na 

sierpień 2021 roku. Gmina zadeklarowała wsparcie w kwocie 249 tysięcy złotych  

w dwóch ratach. Pierwsza rata tj. 124 500,00 zł została już przekazana. Zaznaczył,  

że zależy mu na tym, aby powiat realizował inwestycje korzystne dla Gminy Secemin, 

z większymi nakładami Powiatu, a nie Gminy Secemin. Zdaniem Pana radnego 

nielogiczne jest remontowanie krótkich odcinków dróg, lepiej jest budować ciągi dróg. 

Podał przykład drogi powiatowej – odcinek pomiędzy Czaryżem a Bałkowem oraz 

drogi w Kuczkowie, gdzie remontowane są krótkie odcinki, w kilku etapach. 

Przypomniał, że w poprzedniej kadencji Pan Z. Matyśkiewicz sugerował, aby robić 

ciągi dróg, a w obecnej kadencji nie ma nic przeciwko, że robione są „skrawki dróg”. 

Pan radny podkreślił, że czuje się eliminowany, gdyż nie jest zapraszany na spotkania, 

które dotyczą Gminy Secemin, przy czym zaznaczył, że nie są dla niego ważne 

„zdjęcia”, lecz informacje, które są przekazywane na tych spotkaniach. Uważa,  

że każdy ma prawo do informacji. Gminy i i Powiat powinni ze sobą współpracować. 

Dyskusja jest ważna, ale potrzebna jest zgoda i jedność, aby podejmować dobre 

decyzje. 

Podkreślił, że jest dumny z jedności Rady Gminy Secemin oraz realizowanych zadań 

inwestycyjnych na terenie Gminy Secemin. Pogratulował min. obiektów użyteczności 
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publicznej, dróg gminnych, wodociągów. Wyraził wdzięczność za budowę wodociągu  

Secemin – Zwlecza, który rozwiązał wieloletni problem z bakterią coli w Kuczkowie. 

Powiedział, że inwestycje gminne są bardzo ważne, gdyż poprawiają komfort życia 

mieszkańców. 

Kończąc swą wypowiedź, Pan radny odniósł się do swoich działań w związku  

z poprawą bezpieczeństwa na drogach i ich poprawnym oznakowaniem. Przypomniał, 

że w 2017 roku podjął działania, aby poprawić bezpieczeństwo na drodze biegnącej 

od Kluczyc w kierunku Woli Kuczkowskiej na której znajduje się przejazd kolejowy 

niestrzeżony i na którym dochodzi do wypadków. W związku z powyższym pisał pisma, 

odbył kilka spotkań, w temacie poprawy bezpieczeństwa przejazdu przez  

to skrzyżowanie z linią kolejową, aby wstawić tam rogatkę, lub sygnalizację świetlną  

i dźwiękową, gdyż geometria tego terenu jest niekorzystna, dochodzi do incydentów, 

lecz działania te nie były owocne. Prosił o wsparcie, w tym temacie Radę Powiatu 

Włoszczowskiego jednak nie było odzewu. Dopiero, gdy doszło na tym skrzyżowaniu 

do wypadku ze skutkiem śmiertelnym władze Powiatu na nowo podjęły działania, aby 

poprawić bezpieczeństwo tego przejazdu. Podziękował Panu B. Wasikowi, który 

uczestniczył w zbieraniu podpisów mieszkańców popierających podjęcie działań 

zmierzających do poprawy bezpieczeństwa na w/w przejeździe i poprosił radnych 

gminnych z tego terenu, aby podjęli działania w tym temacie. W dalszej części 

wypowiedzi radny powiatowy nawiązał do trudnej sytuacji szpitala rejonowego  

we Włoszczowie. Powiedział, że żaden z kolejnych dyrektorów tej placówki nie ma 

pomysłu na poprawę jej funkcjonowania, poza zaciąganiem kolejnych kredytów. 

Zobowiązania szpitala rosną. Omówił funkcjonowanie szpitala rejonowego  

w związku z trwającą pandemią. Kończąc swą wypowiedź podziękował, za możliwość 

zabrania głosu. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który sprostował wypowiedź pana  

P. Strączyńskiego i wyjaśnił, że w tej kadencji Powiat wyremontował nie 700 m  

a 900 m dróg powiatowych na terenie Gminy Secemin. Dodał dla porównania, że  

w poprzedniej kadencji, kiedy Pan Paweł Strączyński był członkiem Zarządu 

wyremontowano 5 km dróg powiatowych z pełną infrastrukturą na terenie naszej 

gminy. Pan Wójt nawiązał do słów Pana Z. Matyśkiewicza  

z poprzedniej sesji Rady Gminy, na temat remontu drogi w Woli Kuczkowskiej  

i zaznaczył, że będzie prosił radnych z komisji finansów i bezpieczeństwa o ocenienie 

stanu dróg powiatowych na terenie gminy Secemin, gdyż jego zdaniem są odcinki 

dróg, które bardziej wymagają remontu, niż w/w droga, która w ocenie Pana Wójta jest 

w dobrym stanie Poza tym Gmina przygotowuje opracowania dotyczące  tzw. terenu 

ochrony pośredniej wód – dotyczy to ujęć w Żelisławiczkach, Seceminie i Kuczkowie. 

Zalecenia tego opracowania są takie, aby w miejscowościach; Wolica, Kuczków i Wola 

Kuczkowska wybudować kanalizację. Planowane jest spotkanie z firmą BIOPROJEKT 

w temacie wykonania dokumentacji budowy sieci wodociągowej biegnącej  

od miejscowości Bichniów do Czaryża. Obecnie miejscowości Czaryż i Wola Czaryska 

są podłączone do sieci wodociągowej mającej ujęcie wody w gminie Moskorzew.  

Pan Wójt przekazał , iż uzyskał informację o prawdopodobnym nowym naborze przez 

Urząd Marszałkowski wniosków na dofinansowanie budowy sieci kanalizacyjnej.  

W związku z powyższym Gmina planuje wykonanie dokumentacji na budowę 
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kanalizacji w Wolicy, Woli Kuczkowskiej i Kuczkowie. Jeżeli wniosek zostanie 

pozytywnie zaopiniowany, to wówczas najpierw zostanie wykonana kanalizacja w tych 

miejscowościach, a następnie remont drogi w Woli Kuczkowskiej, aby nie niszczyć 

nawierzchni. Pan Wójt wyraził swoje zdziwienie informacją, że w budżecie Powiatu  

na 2021 rok zarezerwowano środki na remont drogi w Woli Kuczkowskiej, gdyż nikt  

z nim tej inwestycji nie uzgadniał. Dodał, iż jedną z przyczyn przesunięcia budowy 

kanalizacji w Żelisławiczkach i Żelisławicach jest bardzo dobry stan nawierzchni dróg 

w tych miejscowościach.  

Następnie głos zabrał Pan T. Pudło i podziękował Panu za informację, że będzie 

przygotowywany projekt budowy kanalizacji w m. Wola Kuczkowska i Kuczków, gdyż 

gdy wcześniej pytał Pana Wójta w tym temacie, to uzyskał odpowiedź, że nie ma mowy 

o budowie kanalizacji w tych miejscowościach w najbliższym czasie. 

Pan Wójt odpowiedział, że wcześniej nie było programu dotyczącego 

gospodarki wodno-ściekowej, z którego można by było skorzystać. Pojawiła się taka 

możliwość i Gmina planuje złożyć wnioski. 

Ponownie głos zabrał Pan T. Pudło i odniósł się do wypowiedzi  

Pana P. Strączyńskiego słowami: – „Panie radny, Pan powiedział, że Pan nie lubi 

obgadywać, że Pan jest taki uczciwy. Ja tutaj Pana zrozumiałem, że Pan tu przyjechał 

jako strateg obalenia Przewodniczącego Rady Powiatu, Proszę Pana, Pan 

Matyśkiewicz jest przewodniczącym Rady Powiatu, a nie Gminy Secemin. Gminy 

Secemin jest Wasik. Pan to tak przedstawił, że on został stąd wybrany i ma robić 

wszystko dla Gminy Secemin. Mnie nie interesuje jakie są relacje Wójta  

z Przewodniczącym.”  

W dalszej części swej wypowiedzi Pan T. Pudło zarzucił radnemu powiatowemu, że 

„wylał całą swoją żółć” na Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Pan P. Strączyński wytłumaczył radnemu, iż on odniósł się do działań 

Przewodniczącego Rady Powiatu jako radnego wybranego z Gminy Secemin, Radków  

i Moskorzew. Zgodził się z Panem T. Pudło, że Pan Z. Matyśkiewicz jest 

Przewodniczącym Rady Powiatu, następnie dodał, iż rolą Przewodniczącego, jest: 

„łączyć, scalać, współpracować”. Jeszcze raz podkreślił, że stara się dbać o dobro 

Gminy Secemin, choć głos decydujący ma Pan Przewodniczący Rady Powiatu. 

Przypomniał, że w poprzedniej kadencji Zarząd Powiatu był krytykowany, lecz udało 

się bardzo dużo zrobić dla dobra naszej gminy. Dodał, że radni zawsze podejmują 

dyskusję, jednak jeżeli nie są zapraszani na spotkania w sprawach, które ich dotyczą 

to coś jest nie w porządku. 

Pan B. Wasik uściślił, że Przewodniczący Rady Powiatu jest radnym ze swojego 

obwodu,  

ma za zadanie reprezentować rejon, z którego otrzymał mandat i nie faworyzować 

żadnej grupy. 

Następnie głos zabrała Pani Sołtys Woli Kuczkowskiej Pani Jolanta Sitkowska, 

która podziękowała Panu P. Strączyńskiemu za pomoc przy odwadnianiu terenu  

w miejscowości Wola Kuczkowska. Podkreśliła, że jest to dobrze wykonane i dodała, 

że jest jeszcze jedno miejsce na terenie tej miejscowości, które należałoby odwodnić  
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i pewnie byłoby to już zrobione gdyby nie zmiana kadencji. Podkreśliła, że współpraca 

zarówno z Panem P. Strączyńskim jak i Panem Z. Matyśkiewiczem dobrze się jej 

układa .Podziękowała za dotychczas podjęte działania w imieniu swoim  

i mieszkańców. 

Ponownie głos zabrał Pan Wójt i odniósł się do zmian w uchwale budżetowej. 

Nawiązał do kwoty ok. 170 tysięcy oszczędności, pozostałych z rozliczenia projektu 

budowy boiska wielofunkcyjnego w Żelisławicach. Przy tej okazji podziękował 

Referatowi Inwestycji na czele z Panią Kierownik J. Łochowską-Kucharek oraz 

Referatowi Finansowemu na czele z Panią Skarbnik za utrzymywanie dobrych relacji 

z Urzędem Marszałkowskim. Pieniądze pozostałe z w/w inwestycji zostaną 

wykorzystane min. na zakup tablic interaktywnych do szkół w Żelisławicach  

i w Seceminie, monitoringu i ogrodzenia działki na której mieści się szkoła  

w Żelisławicach.  

Ad. 10.  

W punkcie tym Pan Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i zamknął XXIII sesję Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:         Przewodniczący: 

Anna Kraszewska        Bogdan Wasik 


